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GroenMoetJeDoen!- dag 
Zondagmiddag 9 juni is er weer de jaarlijkse GroenMoetJeDoen!- dag. Thema dit jaar is Klimaatadaptatie in de praktijk 
en Jongeren. Er is een fietstocht van de Alexandertuin in Kanaleneiland via verschillende interessante locaties en langs 
ons tuinenpark De Driehoek naar Ons Buiten. Zie GMJD.nl  
Het programma bij ons is: 

• Inwijding picknicktafel om 14:00 uur met meubelmaker Saskia Bakker, ontwerper David Brusse en bewoners van 
Buitenhof 

• Workshop Waterleven 

• Stekjeskraam (als je stekjes hebt voor de kraam kun je ze van tevoren klaarzetten op de tafel achter het Pannendak) 

• Thee en koffie met zelfgebakken taarten 

• Gezamenlijke maaltijd om 18:00 uur 
Zijn er tuinders die deze middag hun tuin open willen stellen voor een rondleiding? Graag melden bij het secretariaat. 
Ook zoeken we nog een paar vrijwilligers die om 13.00 uur mee willen helpen met de opbouw. 
 
Alle tuinders zijn van harte welkom om mee te eten. Fijn als je een gerecht bijdraagt, maar ook als je niet iets 
meeneemt kan je gewoon komen eten. Wij zorgen voor de dranken. 
 
Medetuinder 
In de nieuwe statuten is aangegeven dat elke tuinder een medetuinder kan hebben, die de tuin mag overnemen. Van 
deze medetuinder wordt wel verwacht dat hij/zij gedurende drie jaar substantieel meewerkt of meegewerkt heeft op de 
tuin (zo stelt het nieuwe concept huishoudelijk reglement voor, dat nog door de ALV moet worden aangenomen).  
Het bestuur wil nu al graag weten hoeveel medetuinders er ongeveer zullen zijn. Daarom hierbij de vraag aan alle 
tuinders om na te gaan of men een medetuinder heeft die al voldoet of gaat voldoen aan de criteria Graag dan deze 
persoon doorgeven aan het secretariaat.  
 
Oproep voorzitterschap  
Zoals eerder gemeld stopt Henk Rienties bij de ALV van maart volgend jaar als voorzitter. We zoeken nog steeds iemand 
die deze taak over wil gaan nemen en liefst al dit jaar mee wil draaien in het bestuur. De vereniging heeft echt een 
voorzitter nodig. Het bestuur zou overigens ook graag een aanvulling hebben met gewone bestuursleden. Laat ons 
weten als je daar wat voor voelt. 

 
OVU overleg  
Tijdens het recente OVU overleg (Overleg Volkstuinparken Utrecht) op 22 mei is toegezegd dat er contact 
komt met de afdeling Bomen en Groen van de gemeente om tot een duidelijker en een meer specifiek en 
toegesneden bomenbeleid te komen voor de volkstuinen. 

http://gmjd.nl/
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   Ook is besproken dat de waarde van de volkstuinparken veel duidelijker aan de gemeente gepresenteerd moet worden. 
Daarvoor hebben we een rondje gemaakt wat de verschillende volkstuinenparken ondernemen in het kader van 
contacten, acties en projecten met omgeving/buren. Dat leverde een enorme variëteit op aan initiatieven. Er is een 
werkgroep gevormd die een tekst en actieplan gaat maken om onze initiatieven beter te presenteren aan de gemeente 
en daarmee het recreatieve medegebruik van de tuinenparken voor het voetlicht te brengen. 

 
Tuincommissie 
De tuincommissie heeft op zaterdag 18 mei de tuinen geschouwd en relatief veel kaarten geschreven voor achterstallig 
onderhoud. Het was natuurlijk ook raar weer de afgelopen tijd, warm en nat. Er zullen ook wel veel mensen op vakantie 
zijn geweest in deze periode. We hopen dat alle tuinders die nu zo'n kaart kregen er inmiddels aan toegekomen zijn, of 
heel binnenkort weer flink aan de slag gaan. Denk ook aan onkruid op het pad langs de heg. Beplanting onder de heg 
die wat uitsteekt op het pad is overigens prima. Bij de volgende schouw zullen we veel aandacht besteden aan de 
heggen: of ze gesnoeid zijn en of het pad breed genoeg blijft voor wandelaars. Laat iedereen er voor zorgen dat de heg 
laag genoeg is (70 cm hebben we afgesproken) zodat mensen in rolstoelen van alle tuinen kunnen genieten! 
Het was ook weer opvallend dat er verschillende tuinders zijn die vlak voor de schouw nog even wat gras maaien. We 
gaan er normaal gesproken vanuit dat iedereen heel regelmatig op zijn/haar tuin komt, zodat het onderhoud normaliter 
goed is.  
Als vervolg op deze schouwronde in mei heeft de tuincommissie besloten om niet op 6 juli maar ergens in de periode 15 
juni-15 juli de volgende schouw te doen en misschien de schouw te verdelen over twee dagen. Dit keer kondigen ze 
niet aan wanneer ze precies langs komen. 
 
Intussen is de samenstelling van de Tuincommissie veranderd. Els Evers, Jan Jongerius en Elmy Onstenk hebben de 
commissie verlaten. Hetty Grunefeld gaat de commissie binnenkort verlaten. Het bestuur is hen allen zeer erkentelijk 
voor het jarenlange werk dat zij voor deze commissie hebben gedaan. Rob Peters, Chanou Stolk en Pien Stuijvenbergao 
zullen hun werk gaan overnemen. Maar we zouden nog graag twee mensen willen toevoegen aan de Tuincommissie. 
Als je hier voor voelt, meld je aan bij het secretariaat. De Tuincommissie houdt drie schouwronden per jaar. 

 
Paden branden 
Mede door het buitengewoon groeizame weer van de afgelopen tijd, groeit ook het jonge onkruid op de paden snel 
aan. We proberen dit te bestrijden door de paden te branden, maar we hebben te weinig mensen die dit doen. Geef je 
op als brander, eventueel tegen de vrijwilligersvergoeding of als individuele klus ter vervanging van werkdagen. Anders 
moeten we een dure professionele brander laten komen.  

 
Ons Genot 
Volkstuin Ons Genot, dat achter de ijsbaan in Overvecht ligt, dreigt door gemeentelijke plannen een stuk naar het 
noorden te worden verplaatst. De gemeente Utrecht wil er sportterreinen uitbreiden en flink wat woningen bouwen. 
Ons Genot wil juist als een tuinenpark in deze nieuwe wijk blijven bestaan. Graag de petitie ondertekenen om Ons 
Genot te steunen: Behoud Tuindersvereniging Ons Genot op de huidige locatie - petities.nl. 

 

http://petities.nl/

